
FAU-møte 13.10.20 

Tilstede: Karen (5C), Pia (6B), Asle (2 A), Vivian (3 B), Kjersti (6A), Tom (7A), Anders, Eirik (2C), Lisa 

(5A), Renate (rektor) 

 

Info fra rektor: 

• 7.-trinnselever har startet med å tilby å følge elever i 1. klasse opp til Haukeredet.  Håper 

dette skal bli en god løsning. De har gul vest. 

• Har fått Chromebooks til mellomtrinnet, men ikke til alle klassene. Litt problemer med 

levering. En klasse som ikke har fått 

• Har studenter på 1. og 4. trinn for tiden 

• Litt fravær for tiden, men har stort sett faste vikarer 

• Skolekatalogen er snart ferdig 

• Har fått nytt brannvarslingsanlegg på skolen 

• Har en diskusjon med elevrådet ang el-sparkesykler for tiden. Renate skal intervjues om 

dette til elevavis på 6. trinn. Mottar gjerne innspill på denne diskusjonen 

• Mye byggeaktivitet og sprengning like utenfor skoleområdet for tiden. Har gode rutiner 

rundt sprengning. Sprenger ikke når elevene har friminutt. Oppleves som at det fungerer 

greit. 

• Renate får tilsendt referat etter hvert møte. Hun legger det ut på nettsiden og på FAU-

facebooksiden. FAU-representantene videreformidler til klassene, gjerne på klassens 

facebookside.  

• Spørsmål: må vi bruke elevenes innlogging for å delta på digitale FAU-møter? Ser problemet 

og vil se om det er mulig å få til en annen løsning. Sjekker om Teams kan brukes 

• Vi kan avtale møter fremover nå. Helst bør det være tirsdager. Holder nok med ett møte før 

jul dersom det ikke dukker opp noe spesielt 

• Hva ser man for seg ift. Halloween-feiring? Vanskelig å se for seg noe felles løsning på dette. 

Juleavslutning må ses litt an. Julegudstjeneste skal gå bra. Gjennomfører da 2 gudstjenester 

for å komme under grensen på 200. 

• Refleksdagen er egentlig 15. oktober. Finnes et overskuddslager her, men vanskelig å få til 

noe på akkurat den dagen. Evt. må det settes en annen dato for dette. 

• Nærmiljøanlegget har snart anbudsfrist. Målet er at byggearbeid skal starte opp før jul. 

Saksgangen har gått relativt raskt 

• Barnevakten pleier å ha et årlig kveldsarrangement for 4. trinn. Prøver å få dette arrangert til 

våren. Dette har vært nyttig. Renate tar kontakt med Barnevakten. FAU har betalt for dette.  

• 17. mai komite bør settes senest i januar. Klassekontakter i 4. og 5. trinn pleier å ta ansvar for 

dette 

 

Roller i nytt FAU: 

Leder: Sandra Waage 

Nestleder: Simen Toska 

Sekretær: Anders Tvedt 

Sekretær-vara: Asle Hordnes 



Økonomiansvarlig: Joar Teigland 

 

FAU bruker i hovedsak lukket facebookgruppe til intern kommunikasjon. De FAU-representanter som 

ikke har kommet inn i denne gruppen må sende forespørsel om dette. 

 

Arbeidsgrupper i FAU. Navnene under hver gruppe er foreløpige. Vi må også få med de som ikke 

deltok på dagens møte.  

Kvalitetsoppfølging og fagfornyelse: Asle (+Eric Jensen), Kjersti og Eirik 

SFO: Anders  

TV-aksjonen: Pia. Den digitale bøssen må spres i sosiale nettverk. Påminn gjerne om dette i klassens 

facebookgruppe. Pia hører med Renate om hun vil hoppe i havet el. stunt ved et gitt beløp innsamlet. 

Trafikksikkerhetsgruppe/refleksaksjon: Vivian (Sandra setter henne i kontakt med de som var i denne 

gruppen i fjor) 

Sosiale aktiviteter: Tom. Skoledisko har vanligvis vært i februar/mars. Felles Halloween utgår.  

Barnevakten: Klassekontakter på 4. trinn tar ansvar for dette.  

Nærmiljøanlegg: Stefan følger dette til det er ferdig bygd. Bør dette anlegget følges opp av 

FAU/foreldre for å sikre at dette blir en trygg plass? Hvilke tiltak settes i gang for at dette ikke skal bli 

en samlingsplass på kveldstid med narkotikaomsetning ol? Dette ses nærmere på i FAU når det blir 

aktuelt 

Koronahåndtering: Karen og Lisa 

Førstehjelpskurs? Sjekkes om dette har vært en gruppe på tidligere 

 

 

Dato for neste møte: FAU-leder avtaler dette med rektor 

 

 

Referent: Anders Tvedt 


